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Zápisnica z ustanovujúceho zasadnutia rady školy zo dňa 09.10.2023  
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, 1 člen za rodičov vopred ospravedlnený  

 

Program:  
1. Otvorenie, privítanie hostí, privítanie nového člena RŠ  

2. Kontrola uznesení  

3. Prerokovanie a schválenie Štatútu Rady školy na nasledujúce 4-ročné obdobie 

4. Návrh a schválenie plánu zasadnutí Rady školy na rok 2023/2024 

5. Výročná správa RŠ za rok 2022/2023 

6. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy v školskom roku 

2022/2023 

7. Oboznámenie sa so školským vzdelávacím programom na školský rok 2023/2024 a plánom práce 

na rok 2023/2024 

8. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení materskej školy v 

školskom roku 2023/2024 - oboznámenie rady školy s personálnym obsadením školy, stavom detí 

(počty detí v rozdelení podľa veku), plánom práce materskej školy a školským poriadkom 

9. Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch materskej školy 

10. Prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia, rôzne 

11. Uznesenie, záver 

 

1. Otvorenie, privítanie hostí 

Predsedníčka RŠ PhDr. Petronela Foltýnová, DBA otvorila zasadnutie a zároveň privítala 

prítomných členov a hostí. Konštatovala, že Rada školy je uznášania schopná, nakoľko boli 

zúčastnení všetci členovia podľa prezenčnej listiny. 

 

Od prvého ustanovujúceho stretnutie 2. funkčného obdobia RŠ pri MŠ nastala zmena v členstve 

za rodičov - z dôvodu presunu pani Moniky Remžovej do stavu MŠ, kde bude pôsobiť ako 

pomocná vychovávateľka do 31.07.2024 cez projekt NIVAM. Novým členom sa stala pani 

Sabína Kujanová, ktorá bola zvolená na rodičovskom združení dňa 05.09.2023 s počtom hlasov 

29, z celkového počtu 54. 

 

2. Kontrola uznesení  

Predsedníčka RŠ PhDr. Petronela Foltýnová, DBA predniesla ustanovenia stanovené na 

zasadnutí zo dňa 03.07.2023, uvedené v zápisnici, v bode 6. a) – b), kde sa riešili nasledovné 

veci: 

a) Rada školy berie na vedomie nové zloženie Rady školy a schvaľuje výsledky volieb predsedu 

Rady školy. 

*Predsedom Rady školy sa stala PhDr. Petronela Foltýnová, DBA 

*Podpredsedom Rady školy sa stala Bc. Zuzana Salayová 

b. Ustanovujúce zasadnutie Rady školy zo dňa 03.07.2023 poveruje: 

Predsedu Rady školy predložiť návrh plánu zasadnutí na školský rok 2023/2024 a tiež predložiť 

návrh Štatútu Rady školy k prerokovaniu a schváleniu. 
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3. Prerokovanie a schválenie Štatútu Rady školy na nasledujúce 4-ročné obdobie 

Predsedníčka RŠ PhDr. Petronela Foltýnová, DBA predniesla členom Rady školy Štatút Rady 

školy, ktorý členovia obdržali spolu s pozvánkou. K Návrhu Štatútu Rady školy neboli 

vznesené žiadne pripomienky. Štatút Rady školy je prílohou zápisnice a bude zverejnený na 

webovom sídle obce/materskej školy. 

 

Uznesenie č. 1/2023 

Rada školy: 

a) prerokovala Štatút RŠ 

b) schvaľuje Štatút RŠ 

 

Za: Proti: Zdržal sa: 

6 0 0 

 

4. Návrh a schválenie plánu zasadnutí RŠ na rok 2023/2024 

Predsedníčka RŠ PhDr. Petronela Foltýnová, DBA predložila členom RŠ časový harmonogram 

(plán) zasadnutí RŠ v školskom roku 2023/2024 – september, november/december, 

február/marec a jún/júl, ktorý je prílohou tejto zápisnice. V prípade potreby sa zasadnutie RŠ 

uskutoční aj mimo schváleného plánu 

 

Uznesenie č. 2/2023 

Rada školy jednomyseľne prijala návrh plánu zasadnutí. 

a) prerokovala Plán zasadnutí RŠ 

b) schvaľuje Plán zasadnutí RŠ 

 

Za: Proti: Zdržal sa: 

6 0 0 

 

 

5. Výročná správa RŠ za školský rok 2023/2024 

Predsedníčka RŠ PhDr. Petronela Foltýnová, DBA predniesla členom Rady školy Výročnú 

správu za školský rok 2023/2024. K Výročnej správe neboli vznesené žiadne pripomienky. 

Výročná správa RŠ je prílohou zápisnice a bude zverejnený na webovom sídle obce/materskej 

školy. 

 

Uznesenie č. 3/2023 

Rada školy: 

a) prerokovala Výročnú správu za školský rok 2023/2024 

b) schvaľuje Výročnú správu za školský rok 2023/2024 

 

 

6. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy v 

školskom roku 2023/2024 a a plánom práce na rok 2023/2024 

Predsedníčka RŠ PhDr. Petronela Foltýnová odovzdala slovo pani riaditeľke Miriam 

Vicenovej, ktorá členov RŠ oboznámila, že Správa o VVČ bola spracovaná a schválená 

pedagogickou radou dňa 22.08.2023 a predsedom RŠ schválená dnešným dňom zasadnutia. 

Plán práce bol prerokovaný a schválený v pedagogickej rade dňa 05.09.2023. 
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7. Oboznámenie sa so školským vzdelávacím programom na školský rok 2023/2024  

Predsedníčka RŠ PhDr. Petronela Foltýnová, DBA znova odovzdala slovo pani riaditeľke 

Miriam Vicenovej, ktorá informovala o tom, že revidovaný vzdelávací program odsúhlasila 

pedagogická rada na svojom zasadnutí. 

 

8. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

materskej školy v školskom roku 2023/2024 - oboznámenie Rady školy s personálnym 

obsadením školy, stavom detí (počty detí v triedach podľa veku), plánom práce materskej 

školy a školským poriadkom  

Predsedníčka RŠ PhDr. Petronela Foltýnová, DBA znova odovzdala slovo pani riaditeľke 

Miriam Vicenovej, ktorá nám predložila počty detí uvedené nižšie. Oboznámila nás 

o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení MŠ v šk.roku 2023/2024, 

s novým plánom práce MŠ a školským poriadkom. 

Počty detí v školskom roku 2023/2024 sú nasledovné: 

- Trieda Včielok = 25 z toho 3 deti majú povolené individuálne vzdelávanie na žiadosť 

zákonného zástupcu, 3 deti sú mladšie a neplnia povinné predprimárne vzdelávanie 

- Trieda Sovičiek = 25  

- Trieda Lienok = 24 

- Trieda Motýlikov = 23  

- CELKOVÝ POČET DETÍ: 97 

- personálne obsadenie MŠ a personálne zabezpečenie vyučovanie máme na tento rok 

nastavené nasledovne: 
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- pedagogickí zamestnanci sa budú priebežne vzdelávať na vzdelávacích akciách 

organizovaných NIVAM, taktiež sa budú vzdelávať prostredníctvom aktualizačného 

vzdelávania zabezpečeným MŠ Lozorno zameraným na zvyšovanie odbornej 

kvalifikovanosti učiteliek samoštúdiom, odbornou metodikou a príručkami s cieľom 

skvalitniť výchovno-vzdelávací proces 

 

9. Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch materskej školy 

Predsednícka RŠ Petronela Foltýnová odovzdala slovo opäť pani riaditeľke Miriam Vicenovej, 

ktorá nás poinformovala o prebiehajúcich aktivitách a projektoch MŠ: 

- projekt: Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov, ktorý zabezpečuje implementáciu 

princípov inkluzívneho vzdelávania v MŠ, ZŠ a SŠ prostredníctvom podpory pedagogických 

asistentov, vďaka čomu máme v MŠ dve pomocné vychovávateľky 

- projekt: Školské ovocie, spoločnosť LUNYS.sk, ktorý má za úlohu pravidelné zabezpečovanie 

čerstvého ovocia a zeleniny do MŠ 

- projekt: Školský mliečny program, spoločnosť TAMI, sk, ktorý má za úlohu zvýšiť spotrebu 

mlieka a mliečnych produktov a podporiť tak zdravú výživu detí 

- projekt: O2 Športová akadémia Matej Tótha – kvalitná voľnočasová aktivita v podobe 

krúžkov, ktorá sa venuje všeobecnej pohybovej príprave, ktorá je potrebná pre každý šport 

- MŠ sa zapojila tento rok do rozvojového projektu: „Čítame pre radosť“, kde je možnosť 

získania finančnej podpory na rozvoj čítania – príspevok pre 2 triedy vo výške 500 eur, pre 4 

triedy vo výške 1.000 eur 

- zabezpečovanie voľnočasovej aktivity žiakov nasledovne: 

a) Anglický jazyk – Ing. Andrea Kozárová 

b) SUPERAR – Mgr. Art. Eva Šušková, PhD. 

c) O2 Akadémia M. Tótha – Bc. Zuzana Salayová, Bc. Nikola Kaderová  

 

10. Prerokovanie aktuálnych problémov, diskusia, rôzne 

RŠ diskutovala počas všetkých bodov zasadnutia, z ktorých vyplynuli ďalšie veci k riešeniu: 

- najväčším problémom MŠ je momentálne výška stravného, pre vyriešenie tohto 

problému bolo dohodnuté na zasadnutí, že sa bude konať stretnutie s členmi OÚ, pani 

riaditeľkou, pani zástupkyňou a p. Maríkom z Global Gastro s.r.o. – tento problém 

vyplynul z nespokojnosti zákonných zástupcov s výškou režijných nákladov 

 

- ďalším problémom, stále pretrvávajúcim, je nedostatočná kapacita MŠ – projekt máme 

spracovaný, stačí už len podať žiadosť na ministerstvo – pani riaditeľka požiadala, aby 

to bolo podané čím skôr, pretože oni sa ozvú, ak by dačo chýbalo – v prípade realizácie 

nadstavby bude potrebné presťahovať všetky 4 triedy do ZŠ alebo do iných 

vyhovujúcich priestorov. Realizácia nadstavby by trvala cca 8-10 mesiacov 
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11. Uznesenie, záver 

RŠ na svojom zasadnutí prijala nasledovné uznesenia: 

a) Plán zasadnutí šk. Roka 2023/2024 

b) Štatút RŠ pri MŠ na ďalšie 4-ročné obdobie 

c) Výročná správa k 31.07.2023 

 

Predsedníčka PhDr. Petronela Foltýnová poďakovala všetkým zúčastneným za účasť a ukončila 

zasadnutie. 
 

 

V Lozorne dňa 09.10.2023 

 

 

Zápis vyhotovil: PhDr. Petronela Foltýnová  ................................ 

 

PhDr. Petronela Foltýnová, predsedníčka Rady školy ................................. 

 


